
RM.0012.2.8.2019

P R O T O K Ó Ł   Nr  10/19
z posiedzenia Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej w dniu 18 grudnia 2019 r.

Obradom przewodniczył – p. Andrzej Tracewicz, Przewodniczący Komisji.

Miejsce  obrad:  sala  konferencyjna  Urzędu  Miejskiego w  Czarnej  Białostockiej  przy  
ul. Torowej 14A.

Obrady rozpoczęto o godz. 14:15 a zakończono o godz. 15:42.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 radnych członków Komisji, zaproszeni goście oraz
mieszkańcy zgodnie z listą obecności (lista w załączeniu do protokołu). 

Ad. 1) 

Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad.

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska 
p. Andrzej Tracewicz, otwierając obrady Komisji stwierdził, że liczba obecnych radnych na
sali  obrad  zabezpiecza  regulaminowe kworum do  podejmowania  prawomocnych uchwał  
i  decyzji  Komisji.  Powitał  członków  Komisji,  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej,
pracowników  Urzędu  Miejskiego,  gości  zaproszonych  oraz  mieszkańców.  Poinformował
zebranych  o  nagrywaniu  obrad  i  późniejszym  upublicznieniu  zarejestrowanego  dźwięku  
w Biuletynie Informacji Publicznej gminy.

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono.

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji w dniu 27 listopada 2019 r.

3. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  wysokości  stawek  opłat  za

zajęcie 1 m² pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Czarnej

Białostockiej.

4. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie

określenia  przystanków  komunikacyjnych,  których  właścicielem  jest  Gmina  Czarna

Białostocka.

5. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.
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6. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

zwolnienia  w części  z opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  właścicieli

nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne.

7. Omówienie i  zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie wzoru

deklaracji  o wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej

przez właściciela nieruchomości.

8. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uzgodnienia  projektu

Zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  w Białymstoku w sprawie

ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Krzemianka”.

9. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2020 – 2029.

10. Omówienie i  zaopiniowanie projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy

Czarna Białostocka na 2020 rok.

11. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy

Czarna Białostocka na 2019 rok.

12. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków

i innych opłat stanowiących dochody budżetu gminy Czarna Białostocka instrumentem

płatniczym.

13. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 r.

14. Sprawy różne (sprawy bieżące, korespondencja, oświadczenia i komunikaty). 

15. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 2) 

Przyjęcie protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji w dniu 27 listopada 2019 r.

Protokół Nr 9/19 z posiedzenia Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony
Środowiska, z dnia 27 listopada 2019 r., został wyłożony w urzędzie oraz przekazany radnym
pocztą  e-mail.  Uwag do  protokołu  nie  zgłoszono.  W głosowaniu jawnym protokół  został
przyjęty jednogłośnie: za – 7, przeciw – 0, wstrzymującym się – 0. 

Ad. 3 - 12) 

Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały ….

Komisja  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  zapoznała  się,
omówiła i pozytywnie zaopiniowała (nie wnosząc uwag) n/w projekty uchwał przygotowane
na najbliższą sesję Rady Miejskiej – 30 grudnia 2019 r.:
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 w sprawie  wysokości  stawek opłat  za  zajęcie  1  m²  pasa  drogowego dróg gminnych,

których zarządcą jest Burmistrz Czarnej Białostockiej;

 zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych,  których

właścicielem jest Gmina Czarna Białostocka;

 zmieniającej  uchwałę  w sprawie  zwolnienia  w części  z opłaty  za  gospodarowanie

odpadami  komunalnymi  właścicieli  nieruchomości,  na  których  zamieszkują  rodziny

wielodzietne;

 zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości;

 w  sprawie  uzgodnienia  projektu  Zarządzenia  Regionalnego  Dyrektora  Ochrony

Środowiska  w  Białymstoku  w  sprawie  ustanowienia  planu  ochrony  dla  rezerwatu

przyrody „Krzemianka”;

 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna Białostocka na

lata 2020 – 2029;

 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czarna Białostocka na 2020 rok;

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok;

 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu

gminy Czarna Białostocka instrumentem płatniczym.

Komisja  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej  opłaty.  Po  szczegółowej

analizie  i dyskusji  nad  zaproponowanymi  stawkami  opłaty,  w  głosowaniu  jawnym  za

pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały, Komisja pozytywnej opinii

nie udzieliła (za – 0, przeciw – 4, wstrzymało się – 3 radnych).

Ad. 13) 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 r.

Komisja  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska omówiła  
i jednogłośnie przyjęła projekt planu pracy na rok 2020 (projekt planu pracy w załączeniu).

Ad. 14)

Sprawy różne (sprawy bieżące, korespondencja, oświadczenia i komunikaty). 

Pytania i wnioski zgłoszone na Komisji:

Radny p. Eugeniusz Ciuruk, w imieniu mieszkańców pytał,  czy na przystanku PKS przy  
ul. Sienkiewicza będzie ustawiona choinka?
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Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego  : Poprzednio stawiano tam choinkę, ale była ona
dość mocno dewastowana. Rozważymy.   

Radny p. Adrian Kunda: Ponowił wniosek o ustawienie słupków i znaku zakazu parkowania
przy  uliczce  łączącej  ul.  Sienkiewicza  z  ul.  Żeromskiego  (uliczka  przy  kwiaciarni).
Znajdujący się tam chodnik jest bardzo często zastawiany autami, w związku z czym piesi
mają  utrudnione  przejście.  Kolejny  raz  zgłaszają  ten  problem  Radnemu.  Zatem  prosi,
przynajmniej na razie,  ustawić tam znak zakazujący parkowania. Tym bardziej, że miejsc
parkingowych w tamtym rejonie jest bardzo dużo.    

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego  : Po Pana interwencji, informacja o tym została
przekazana na policję, by się przyjrzeli. Sam kilkukrotnie zajeżdżał i potwierdza, na chodniku
centralnie parkowane są samochody. Propozycję rozważymy. 

Radny  p.  Eugeniusz  Ciuruk: Na  ul.  Orzeszkowej  jest  tzw.  leżący  policjant.  Mieszkańcy
wnioskują o ustawienie znaku informującego kierowców o tej przeszkodzie.   

Radny p. Tadeusz Malicki pytał,  co w sprawie inwestycji drogowej dotyczącej połączenia
Klimek z drogą krajową S-9?

Burmistrz  p.  Jac  e  k  Chrulski:  Powiat  złożył  wniosek  do  Wojewody  na  budowę  drogi
powiatowej od Klimek do Rudej Rzeczki. Na dzień dzisiejszy, jeszcze nie mamy oficjalnych
informacji  co  w  tej  sprawie.  Powiat  złożył  też  wniosek  na  przebudowę  skrzyżowania  
w Zdrojach. Burmistrz zamierza we czwartek panu Staroście podziękować za te działania.   

Radna p. Edyta Piekunko zaproponowała Radnym, by z okazji 50 - lecia powstania Szkoły
Podstawowej  nr  2  wesprzeć  finansowo  Radę  Rodziców  szkoły,  która  funduje  tablicę
pamiątkową. 

Uzgodniono, że dobrowolną zbiórkę pieniędzy na ten cel przeprowadzi wśród Radnych radna

p. Luiza Dobrowolska i ogólną kwotę przekaże Szkole. 

Przewodniczący  Komisji  p.  Andrzej  Tracewicz uważa,  że  mieszkańcy  domów
wielorodzinnych (bloków) powinni również mieć obowiązek zapłacenia opłaty adiacenckiej
w  związku  z  wybudowaniem  ścieżek  rowerowych,  chodników  i  dróg  na  przylegającym
terenie. Podobnie jak mieszkańcy domów jednorodzinnych, na których taki obowiązek ciąży.

Ad. 15) 

Zamknięcie posiedzenia Komisji.
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Wobec  wyczerpania  porządku  dziennego  Przewodniczący  Komisji  zamknął  posiedzenie
Komisji, dziękując uczestnikom za udział w obradach.

Zapis obrad (ścieżka dźwiękowa) dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Czarna Białostocka  w zakładce:  Strona główna Rada Miejska VIII kadencja  Nagrania  
z komisji RM.

(https://bip.um.czarnabialostocka.wrotapodlasia.pl/rada-miejska/viii_kadencja
/nagrania_z_komisji_rm/). 

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała  Bożena  Kucharewicz,  inspektor  ds  obsługi  Rady  Miejskiej  i  informacji
publicznej.

Przewodniczący
Komisji ds. Komunalnych, Porządku
Publicznego  i Ochrony Środowiska

Andrzej Tracewicz
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